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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miben tud segíteni az MTÜ a magyar borászoknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu portálon megjelent „Nagyobb hangsúlyt kap és erősödik az állami bormarketing-
tevékenység„ című hír szerint:

„Ez év elejétől a Magyar Turisztikai Ügynökség (MTÜ) a magyar borral  kapcsolatos egységes
állami kommunikációért és a borturizmusért felel, míg az Agrárminisztérium (AM) irányítása alatt
működő Agrármarketing Centrum (AMC) a közösségi bormarketing állami feladatait látja el

(…)

Ezzel  a  lépéssel  a  magyar  borok  még  erősebb  részévé  válhatnak  Magyarország  turisztikai
márkájának,  és  a  borturizmus  fellendülésével  hozzájárulhatnak  az  országba  látogató  turisták
átlagos  tartózkodási  idejének  meghosszabbodásához,  mind  a  hazai  turizmus  területi  és  időbeli
eloszlásához.”

Kérdezem Önt:

1. Jelenleg hány hl eladatlan bor van Magyarországon? 

2. Az MTÜ miben tud pontosan segíteni a borturizmus fejlesztése érdekében? 

Budapest, 2020. január 16.
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